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Abstract (en)
[origin: EP0774740A1] Electronic article surveillance (EAS) tags (20) are attached to articles of merchandise, not at the store (16) using EAS
equipment (18), but in conjunction with the manufacture (10) of these articles. At that stage, the tags (20) are not detectable by the EAS equipment
(18). They are made detectable upon receipt by an EAS-using store (16). For swept frequency RF EAS equipment (18), the tags (20) are initially
provided with two capacitors (24, 25) which make the tags (20) resonant at a first frequency not detectable by the store's EAS equipment (18). To
activate them, one capacitor (24, 25) is disabled, thereby making the tags (20) resonant at a different frequency which is detectable. <IMAGE>

Abstract (fr)
On fixe des étiquettes (20) de surveillance électronique d'articles (SEA) à des articles de marchandise, non pas sur le lieu de vente (16), à
l'aide d'un équipement de SEA (18), mais lors de la fabrication (10) de ces articles. A ce stade, les étiquettes (20) ne sont pas détectables par
l'équipement de SEA (18). On les rend détectables lors de la réception par un magasin (16) équipé de SEA. Dans le cas d'un équipement (18)
de SEA HF à modulation de fréquences, les étiquettes (20) sont dotées dès le départ de deux condensateurs (24, 25) rendant lesdites étiquettes
(20) résonantes à une première fréquence non détectable par l'équipement (18) de SEA du magasin. Afin de les activer, on met hors service un
condensateur (24, 25), rendant ainsi les étiquettes (20) résonantes à une fréquence différente, laquelle est détectable.
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